
CONSILIUL LOCAL COSTEIU
COSTEIU NR. 282 A
JUDETUL TIMIS, ROMANIA
COD POSTAL: 30712s
TEL. / FAX 0256t326500

PROCES VERBAL
AI qedin{ei ordinare din data de 30.01.2020

locali: 
La gedinla ordinarr din data de 30.01.20 20, oral4.00 , au participat urmdtorii consilieri

I. BLAJOVAN IONEL
2. BUCUR IOAN ADRIAN
3. BUDULAN IOAN-VALENTIN
4. BABA IOAN DANIEL
s. BorTo$ DAN VrcToR
6. CIRESAN VIOREL IOAN
7, CUTUREAN FLORIN ILIE
8. CSILLAG PAL GHEORGHE
9. JURIONI OANA STANCUTA

10. LELESCU CONSTANTIN
1 I. MARTON BENJAMIN
12. PODEAN MARINICA DORINEL
13. STANIMIRESCU SORIN PETRU

La gedin!6 au participat: dl. primar Carebia Petru, d-na. secretar general ArdeleanMariana' d-na inspe-ctor principal Neidoni Simona, d-ru ..r"r.nt principal Biriescu Claudia, dl.inspector asistent vlaiconi Gabriel, d-na referent'prin.ipur Lalescu Ni.rrit.unu Maria qi d-nareferent superior Dragsineanlu Caria.
In sal6 a mai fost prezentd gi d-na Lungu Daniera cu domiciriul in Lugoj.
Se dd citire procesurui verbal ar qedinlii anterioare .

Se supune la vot procesul verbai al gedinlei *,"riou." qi se aprobd cu unanimitate devoturi.
Dl' consilier Podean Marinica propune ca preqedinte de gedinfi pe d-na Jurjoni oanaStancuta consilier local care este aleasd cu unanimitate de voturi pregedinte de qedinld.D-na' preqedinte de gedinfd, aratd, c.ddomnul primar Carebia petru, prin Dispozitia nr.25 din 23 '01'2020, a convocat qedinla ordinard a consiliului Local al comunei coqteiu.D-na Lungu Daniela prezintd o imputernicire pe care o dd d-nei pregedinte de qedinf6Jurjoni oana qi spune ca este Primvicepreqedinte a aro.iuliei APACA iiilpr.rirt^ membriiasocialiei gi interesele lor precum qi inieresele dl. Borduz.
D-na preqedinte de qedinfd Jurjoni oana: eti aepus o solicitare, o cerere aveti? Care sdintre pe ordinea de zi.
D-na Lungu Daniela: Nu, avem niqte puncte pe care fiecare membru al asocia{iei prinmine au ceva de spus gi de obiectat qi de adus probabit lamuriri din partea dumneavoastr'.



. D-na preqedinte de gedin!6 Jurjoni Oana: Avem un punct care s6 se intersecteze cu
ordinea de zi?

Dl. primar Carebia petru: Nu.
D-na preqedinte de gedinfd Jurjoni oana: DacE nu aveli nici o solicitare in scris atunci

noi doar ordinea de zi o dezbatem, dacl aveli la diverse ceva trebuie s6 depuneli o cerere,
conform Regulamentului Consiliului Local al Comunei Coqteiu avefi dreptul doar s[ asista{i la
gedinfd nu si intervenifi.

- D-na Lungu Daniela: De ce e qedinld publicd fiecare poate s6-qi spund punctul de
vedere vizavi de ordinea de zi.

Dl' primar Carebia Petru: Nu punctul de vedere sa ne inlelegem doar s6 participe la
qedinfa. Daci omul are o problemd vine la comisia de specialitatqi in qEainp public6 e aclev6rat
poate sd participe nicidecum sd intervind s6 iegim din cadrul legal.
. D-na Lungu Daniela:Nici o problema, nu se iese din caJrul legal este strict legat pentru
interesele membrilor asocialiei care sunt membrii comunitdtii locale.

D-na preqedinte de gedinli Jurjoni oana: Trebuia ri fi d.pur in scris gi atunci luam in
considerare cererea dumneavoastrd.

. D-na Lungu Daniela: Nu vd supdrafi ordinea de zi din p[cate nu se afigeaza, siteul
prim[riei a fost schimbat in fiecare an.

D-na Lungu Daniela: Sd asist la qedin[a qi sE iau cuvdntul cu privire la un anumit punct.
Dl. Consilier Stanimirescu Sorin: Nu aveli dreptul la nici un cuvant in qedinla publica

punct, conform noilor reglementdri.

.. D-na Lungu Daniela: Am solicitat Ei eu sI v[d ordinea de zi Ei materialele am sglicitat
dl. consilier Budulan qi nici ddnsul nu le-a avut.

D-na preqedinte de gedin!6 Jurjoni Oana: Md indoiesc cd nu a avut materialele. toti am
avut materialele.

D-na secretar general Ardelean Mariana: Domnul consilier Budulan a ftcut in scris o
solicitare de documente. A1i primit materialele?

Dl. Consilier Budulan Valentin: Da.
D-na preEedinte de qedin!6 d[ citire ordinii de zi.

1.

Ordinea de zi se prezintaastfel:

Proiect de hotdrdre privind aprobarea achizilionarii de servicii juridice, de consultanl6,
de asistenld Ei sau/reprezentarein justilie a Unitdlii Administrativ - Teritoriale Coqteiu.

Inifiator primar Carebia Petru

Proiect de hot6rdre privind modificarea Organigramei Ei a Statului de func{ii pentru
aparatulde specialitate al Primarului Comunei Coqteiu.

Infiator primar Carebia Petru

Proiect de hotdrdre privind insugirea analizeistadiului de inscriere a datelor in registrul
agricol pe semestrul II al anului 2019 qi aprobarea programului de m6suri pentru
eficientizarea inscrierii datelor in registrul agricol.

Iniliator primar Carebia Petru

)

3.



4. Proiect de hotdrdre privind aprobarea planului de muncS pe anul 2020 pentru
efectuarea lucrdrilor de interes local cu beneficiarii Legii nr. 41612001privind venitul
minim garantat.

Iniliator primar Carebia Petru

5. Proiect de hot6rdre privind aprobarea relelei Ecolare a unitElilor de invd[dmdnt de pe
raza U.A.T Cogteiu pentru anul qcolar 2020 - 2021.

Initiator primar Carebia Petru

6. Proiect de hotirdre privind aprobarea Regulamentului pentru repartizwea locuintelor
sociale aflate in patrimoniul comunei Cogteiu.

Iniliator primar Carebia Petru

7, Proiect de hotdrdre privind aprobarea modific6rii HCL 71128.11.2019 cu privire la
completarea inventarului bunurilor care apa(in domeniului public al comunei Coqteiu.

Inifiator primar Carebia Petru

8. Proiect de hotdrdre privind aprobarea inchirierii terenului situat in sat Hezeriq, comuna
Coqteiu, jud. Timiq, punct,, Anten6".

Iniliator primar Carebia Petru

9. Proiect de hotlr6re privind aprobarea rcalizdrii corecturilor de suprafali din evidenlele
Domeniului privat, din Pdqunea comunal[ Coqteiu fala de evidenfa din Ordinul
Prefectului gi cartea funciar[.

Inftiator primar Carebia Petru

10. Diverse.

Se aproba cu l2 voturi qi I ablinere (dl.consilier local Blajovan Ionel) ordinea de zi.

Dl. Consilier Blajovan Ionel: $i fac precizarea stimatd d-na secretar general UAT Coqteiu

chiar in invitalia care ni s-a pus la dispozilie spune ca au pus la dispozilie toate materialele
pentru ordinea de zi, v6 fac precizarea ci nu s-a pus dec6t 3 anexe din 9 anexe la proiecte.

D-na secretar general Ardelean Mariana: Dacd afi fost la qedinla pe comisii acolo s-au

prezentat de cltre colegii mei documentele qi proiectele de hotdrdri gi v-au fost predate intr-un
dosar de persoana responsabild cu procedura.

Dl. Consilier Blajovan Ionel: Dali-mi voie s6 termin de vorbit, dumneavoastri sunte{i cea

in mdsur[ sd verificafi pe cei care ii numili sE dea invitaliile nicidecum eu sd cer.

D-na secretar general Ardelean Mariana: Sd constat cd nu afi avizat pe comisie proiectele,

cE nu le-ati vdzut.



Dl. preqedinte Boitoq s-au prezentat pe comisii materialele, d-vs le-afi v6zut?

Dl' Consilier Blajovan Ionel: Vreti s[ v[ fac de fiecare data contra avizareacd nu sunt
deacord.

D-na secretar general Ardelean Mariana: Tocmai de aceea vr intruniti
primar impreund cu mine repartizdm proiectele qi a1i primit toate aceste
spre a fr avizate.

Dl. primar carebia Petru: Domnule consilier Boitoq ali discutat toate
comisie?

pe comisii unde dl.
proiecte repartizate

proiectele astea pe

Dl' Consilier BoitoE Dan: Le-am discutat, el vrea sd spund cd nu am primit fiecare c6te un
set de materiale.

Dl. agent $ef de Polilie Stan Adrian de la Polilia CoEteiu a inrrat in sal6 gi intreabd dac6
sunt probleme intrebdnd-o pe d-na Lungu Daniela, deoarece s-a aflat in institulie gi a auzit voci
ridicate.

Dl. primar carebia petru: Spune cr ne-am linigtit deocamdatr.
Dl. agent $ef de Polilie Stan Adrian de la polilia coEteiu p6r6seqte sala.

In continuare se trece la punctul I al ordinii de zi, d-napreqedinte de qedinfa Jurjoni Oana
prezintd, proiectul de hotdrdre privind aprobarea achizilionlrii de serviciijuridice, de
consultanld, de asistenld qi sau/reprezentare in justitie a Unitafii Adminisirativ - Teritoriale
Coqteiu.

Dl. consilier Budulan Valentin: Eu vreau s[ intreb? Chiar e necesara achizilionarea?
D-na secretar general Ardelean Mariana: Da, este necesard.
Dl' primar Carebia Petru: Sunt procese care ne depigesc e normal qi firesc reprezentand

Unitatea Administrativ-Teritoriald sd iei consultanfd in momentele care sunt, cum au fost unele
procese unde nu a fost necesar acolo cd am trimis int6mpindri, sunt procese c6nd trebuie s6 fim
reprezentali de specialiqti care asta fac in fiecare zi.

D-na secretar general Ardelean Mariana: sunt qi procese pe rol de un an.
Dl. consilier Budulan Valentin: Aia am infeles.
D-na preqedinte de Eedinfd Jurjoni Oana: Pentru fiecare ludm avocat sau pe general?
Dl. primar carebia Petru: Pe general nu poli angaja I avocat pentru fiecaie. 

-

Dl' consilier Budulan Valentin: De exemplu din afara primariei d-na Ardelean poate s6
reprezinte?

Dl. primar Carebia Petru:Ba da.
D-na preqedinte de qedin{d Jurjoni Oana: ln mod normal ar trebui sd ai jurist cel care sd te

reprezinte.
Dl. primar Carebia Petru: Clar cr sunt lucruri care le facem noi Ei le trimitem in instanf6 dar

sunt care ne depdgesc qi uite sunt situafii care trebuie qE ne reprezinte cineva, nu o s[ angajez
avocat pentru mine sau pentru nu qtiu care, aici e vorba de Unitatea Administrtiv-Teritoriala.

Dl. consilier Budulan Valentin: Cu cdtva timp in urmd afi citit dosarele care le-a cdqtigat
prim6ria, se poate sd ni le spunefi?

D-na secretar general Ardelean Mariana: Toate dosarele pe rol existente le-am citit nu numai
cele cdgtigate sau nec6qtigate, eu am prezentat situafia tuturor dosarelor. V6 aduc o lista s6 o
consultali, exist6 gi portalul instanlei.



DI. consilier Budulan Valentin: Se poate pentru qedinla urmatoare s6 ni le pune[i

dispozilie qi cele care sau pierdut.

Dl. primar carebia Petru: Toate o s6 vi le pund la dispozilie, toate s-au citit Ei dac6 vrei

qti unul anume?

Dl. consilier Budulan Valentin:Nu, nu vreau unul anume'

Dl. consilier Blajovan Ionel: Doar cele definitive qi irevocabile.

D-na preqedinte de qedintd Jurjoni Oana: Restul care sunt pe rol nu are rost'

Dl. consilier Budulan Valentin: Nu cele pe rol cele cdEtigate Ei cele pierdute.

D-na secretar general Ardelean Mariana: Toate sentintele in momentul in care au r6mas

definitive v-au fost prezentate, le-am prezentat la diverse ' dar putem pe comisii sd facem o

intdlnire s6 discut6m dosarele.

Dl. primar carebia Petru: Da sigur, nu este nici un secret, sigur c6 da, sunt lucruri care nu

avem ce sd ascundem unii de alfii'

se supune la vot punctul 1 de pe ordinea de zi si cu I 1 voturi ,, pentru" si 2 abtineri (Blajovan

Ionelgi.BudulanValentin)seadoptaHCLnr.4din30.01,2020.

D-na pregedinte de gedinla Jurjoni oana citeEte punctul 2 al ordinii de zi, proiectul de hot6r6re

privind modificarea Organigramei qi a Statului de funclii pentru aparatul de specialitate al

Primarului Comunei Coqteiu.

D-na referent superior Dragsineantu Carla: Modificdrile aduse in Organigram6 sunt:
"-""f;-f,.[u-f.rioua.i 

de stagiu a dl. Vlaiconi Gabriel-Petru Ei in urma raportului de

evaluare a fost numit funclionar public definitiv din debutant, in inspector asistent'

Plecarea doamnei Marcu Elena in pensie in luna ianuarie a r6mas postul vacant qi

transformarea lui din referent in muncitor la compartimentul gospoddrire'

se supune Ia vot punctul 2 de pe ordinea de zi si cu 13 voturi ,,pentru"se adopta

HCL nr. 5 din 30.01.2020.

D-na preEedinte de Eedinla Jurjoni oana citeqte punctul 3 al ordinir de zi, proiectul de

hotdrdre privind insugirea anahzei stadiului de inscriere a datelor in registrul agricol pe

semestrul II ar anului 20lg qi aprobarea programurui de masuri pentru eficientizarea inscrierii

datelor in registrul agricol.

D-na referent principal Lalescu Maria citeqte raportul de activitate pe anul 2019 '

Dl. consilier Budulan valentin: Eu vreau s6 spun ce m-i se pare mie c6 nu e legal se cere

extras de carte funciar[, titlu de propietate, nu am titlu cu ce s[ vin sE m6 inscriu?

D-na secretar general Ardelean Mariana: Cu adeverinla pe care a-ti primit-o'

D-na Lungu Daniela: Nu este vOrba despre asta, este ilegal ce ali propus, asta incerc Ei vrefi

sd legiferali Prin consilieri.

1a

SA



Dl' primar Carebia Petru: Trebuie sd cerem oamenilor documentalie s6 gtim propiet[1ile, c[
pdna acum dacd iti aminteqti ultima declarafie a fiecdrui om a fost prin 90 gi ceva v6 amintiti
toli v-am adus o schem5 la primdrie cu o declarafie pe propria rispundere.

D-na Lungu Daniela: Nu este adevlrat.

D-na preqedinte de qedin!6 Jurjoni Oana: Doamnd nu aveli voie, noi discutdm, nu v6 dau
voie sd participafi la gedin]6 doar s6 asistati nu intervenifi.

D-na Lungu Daniela: Nu este legal ce se propune.

Dl' consilier Budulan Valentin: Legea permite sd se dea declaralie pe propria raspundere de
ce nu rlmdne aqa?

Dl' primar Carebia Petru: Cum sd rdmdnd declaralia pe propria raspundere daci tu ai
documente, cdnd te duci undeva te intreabd ai buletinui? D6-mi buletinul ra ,aa cine eEti, aEa
e 9i cu C.F. e un fel de buletin al casei noastre cum buletinul nostru e o dovad6, ai adeverinia
Vali care ti-a dat-o prim6ria in momentul cdnd fia repartizat pimdntul, cum poate primaria sa
se ia pe vorbe tu vi gi spui cI am 3 ha acolo.

.Dl. Consilier Blajovan Ionel: D-na secretar general vi spun cu subiect qi predicat ce spun aici
niqte legi, conform Ord. 28912017 art.7 al Ordonant;i m. 21lz11g.art. 8, nu se solicit6
documente de la cetdfeni.

D-na secretar general Ardelean Mariana: Evidenta din registrul agricol trebuie s6 fie aceeaqi
cu evidenla declarafiei fiscale a persoanei, nici o declaralie fiscal[ nu va fi inregistrat6 f6r[
ata$area acestor documente, deci aceste doud compartimente trebuie sd aib6 aceste documente
in evidenla lor pentru a putea fi persoanele inscrise cu propietalile care le de1in.

Dl. primar Carebia Petru: Hai sd vi mai dau un exemplu, un veteran de razboi e absolvit de
plilile la nivel de primlrie conform legii, dacd acel om nu vine cu documentalia in fiecare an
la primirie sau la orice institufie, nu vine sI declare cu C.F. nou, cu adeverinja de veteran s6
depun6 la taxe qi impozite iltaxeazd.pentru cd are obligafia ca in fiecare an sd vind nu s6 spun6
din gurd ci sd aducd dovada c6 nu are dreptul sa plate;scd, aqa qi aici trebuie sd avem situalia
clard, a comunei.

Dl, Consilier Blajovan Ionel: Cum a spus dl. Primar sunt situalii diferite cu handicapatii gi
veteranii de r6zboi, e vorba de terenuri extravilane e vorba de toli cetdtenii acestei comune din
moment ce oamenii au adus aceste documente la care ulterior nu au mai survenit modificari.

Dl. primar Carebia Petru: De unde qtim? Tu dacd, vinzi magina eu primaria sau taxele qi
impozitele nu au de unde sd qtie cd tu ai vdndut-o daci tu nu vi cu documentele cd e vancluta,

- D'na referent principal Lalescu Maria: Adeverinla de APl. La APIA primili subvenlie pe
baza unei adeverinle, la baza unei adeverinfe trebuie sI stea niqte documente, eu nu pot sa
eliberez o adeverinfd pentru APIA pe o declaralie pe propria rdspundere sd mi se declare 100
ha teren qi eu trebuie s[ eliberez adeverin{a pentru ApiA pe 100 ha teren.

Dl' Consilier Blajovan Ionel: D-na Lalescu dar APIA vi cere C.F. reactu alizate?



D-na referent principal Lalescu Maria: Nu neapirat reactualizate dar sd existe labazafiecarei

adeverinfe un document.

Dl, primar Carebia Petru: Despre asta vorbim cu cei care vin: sI aibd documente nu pe propria

rispundere, dac[ ai documente se poate pe propria rfispundere dar sd vii pentru prima dath nu

se poate pe propria rdsPundere.

Dl. Consilier Blajovan Ionel: 36 fie punctate scurt, clar pentru ci aici in proiectul de hotdrdre

ca titulatur6 antet spune cd privind insugirea analizei stadiului de inscriere a datelor in registrul

agricol.

D-na preEedinte de qedinfa Jurjoni oana: Pai asta facem ne-o insuEim.

Dl. consilier Blajovan Ionel: 56 nu ne pomenim cu surprize c[ se cer cum s-a cerut inclusiv

anul trecut documente de fiecare data ca ra rina omul s6-Ei aducd s6-l pund pe drumuri'

Dl. primar Carebia Petru: Dacf, o datd a adus noi de exemplu 9i la case cu oamenii dupd

vechea declarafie qi ce cerem acum c.F. ca s5 actualiz[m datele primariei, nu are nimeni cu

nimeni nimic.

in sal6 intrd Agent $ef Adjunct dl. Jurji Rizvan'

Din momentul acela d-na Lungu Daniela nu a mai intervenit.

D-na secretar general Ardelean Mariana: Avem bazd legald prin care dl' primar poate

solicita oric6nd unui cetalean persoanitfizicdsau juridicd prin compartimentul de specialitate

agricol orice document care atestS acea declara{ie cu sanc}iune care se acordi in cazul in care

uf.u prrround nu d6 curs solicitdrii primiriei.Vd stau la dispozilie qi vE voi prezenta articolul

dupa gedin!6 dac6 dorili.

Se supune la vot punctul 3 de pe ordinea de zi si cu I 1 voturi ,, pentru" si 2 abtineri (Blajovan

Ionel Ei'Budulan valentin) se adopta HCL nr. 6 din 30.01.2020.

D-na preqedinte de EedintS Judoni oana citeqte punctul 4 al ordinii de zi, proiectul de

hot6r6re privind aprobarea planului de munc6 pe anul 2020 pentru efectuarea lucrdrilor de

interes local cu beneficiarii Legii nr. 4l 612001privind venitul minim garantat'

D-na inspector principal Neidoni Simona: Conform Legii nr. 41612001 anual se aprobd

planul de munc6 pentru beneficiarii legii cu lucr6rile de interes local care se executd de aceia

care sunt grupate in planul de acliune pe fiecare lun6, intrelinerea in sezonul rece al drumurilor'

lucriri de intrelinere a Eanlurilor Ei lucriri de curdlenie pe raza comunei'

D-na preqedinte de Eedinla Jurjoni oana: c61i beneficiari sunt?

D-na inspector principal Neidoni Simona: 7 persoane avem'

Se supune la vot punctul4 de pe ordinea de zi si cu l3 voturi ,,pentru"se adopta

HCL nr. 7 din 30.01.2020.



D-na pregedinte de qedin{6 Jurjoni Oana citegte punctul 5 al ordinii de zi, proiectul de

hot[rdre privind aprobarea refelei qcolare a unitfiilor de inv[f[mdnt de pe ruza U.A.T Coqteiu

pentru anul qcolar 2020 - 2021.

D-na inspector principal Neidoni Simona: Av6nd in vedere ci la gedinla din luna decembrie

am aprobat proiectul de hot6rdre pentru retea, a fost trimis proiectul la Inspectoratul gcolar, am

primit avizul gi acum aprobim releaua Ecolard in aceaqi structurd pentru anul qcolar 2020.

Se supune la vot punctul 5 de pe ordinea de zi si cu 13 voturi ,,pentru"se adopta

HCL nr. 8 din 30.01.2020.

D-na preqedinte de qedint[ Jurjoni Oana citeqte punctul 6 al ordinii de zi, proiectul de

hotdrdre privind aprobarea Regulamentului pentru repartizarea locuinfelor sociale allate in
patrimoniul comunei Coqteiu.

D-na referent principal Biriescu Claudia: Am propus un regulament pentru inchiriere
locuinte sociale pentru persoanele care nu iEi pot permite inchirierea unei locuinle qi care sunt

defavorizate acesta este doar un regulament, nu contract de inchiriere sau altceva, in cazul in
care vor fr solicitiri atunci prim[ria trebuie s6 intre]ini acea locuinfd deoarece beneficiarul nu

iqi permite.

Se supune la vot punctul 6 de pe ordinea de zi si cu 13 voturi ,,pentru"se adopta

HCL nr. 9 din 30.01.2020.

D-na preqedinte de gedinfd Jurjoni Oana citegte punctul 7 al ordinii de zi, proiectul de

hotfudre privind aprobarea modificarii HCL 71128.11.2019 cu privire la completarea

inventarului bunurilor care apa(in domeniului public al comunei Coqteiu.

D-na referent principal Biriescu Claudia: Aga cum v-am spus la qedinla pe comisii in coloana

valoare de inventor s-a greEit qi se rectificd doar coloana respectivd restul hotir6rii rdmdne la

fel, deci din225576 r6mdne 576lei valoarea de inventar.

Dl, consilier Budulan Valentin: Puteli si mai spunefi ce bunuri cI nu imi mai amintesc?

D-na referent principal Biriescu Claudia: Este terenul atribuit la STS, de la Hezerig cu antena.

Se supune la vot punctul 7 de pe ordinea de zi si cu 13 voturi ,,pentru"se adopta

HCL nr. l0 din 30.01,2020.

D-na preqedinte de qedinta Jurjoni Oana citeEte punctul 8 al ordinii de zi, proiectul de

hotf,rdre privind aprobarea inchirierii terenului situat in sat Hezeriq, comuna Coqteiu, jud.

Timig, punct ,, Anten6".



D-na referent principal Biriescu claudia: La solicitarea s.c. NETWoRK INNOVATION FUTURE

S.R.L. reprezentataprin fBlBfOfrA ROMANIA MOBILE COMMUNICATION S'A' doreau un teren de 36

mp pentru o antena mai Performantd.

Dl. primar Carebia Petru: Pentru Telekom?

D-na referent principal Biriescu Claudia: Da, pentru Telekom'

Dl. consilier Blajovan Ionel: E mult, e pulin dar cunosc o situafie unde am luat mult mai

mulfi bani decdt tuam noi acestei firme. e.urnu gtiu c6 e in folosul tuturor da nu gtiu r[m6ne la

latitudinea dumneavoastrd.

Dl. primar carebia Petru: $ti1i ca el a venit cu o pfopunere de 850 euro 9i i-am trimis hdrtie

in care i-am cerut 1000 euro, am zis cd aqa am l6sat qi la ceilalli cu celelalte antene'

Se supune la vot punctul 8 de pe ordinea de zi si cu 13 voturi ,,pentru"se adopta

HCL nr. 11 din 30.01.2020.

D-na preqedinte de qedinfa Jurjoni oana citeqte punctul 9 al ordinii de zi, proiectul de

hotdrare privind aprobarea realiz6rii corecturilor de suprafala din evidenlele Domeniului privat'

din P[qunea comunala CoEteiu fa16 de evidenla din Ordinul Prefectului 9i cartea funciara'

Dl. inspector asistent Vlaiconi Gabriel: Aici este vorba despre amenajamentul pastoral legat

de pdqunea comunal6 unde avem Ei cdteva cereri de anul trecut la compartimentul agricol pentru

atribuirea unor loturi de paqune Ei pagunea comunal[ fa!6 de ce a fost in ordinul Prefectului Ei

inscrierea in cartea funciara, in realitate s-a descoperit cE in Ordinul Prefectului a fost o

suprafalE Ei in C.F. exist6 altd suprafa!fl mai mica sau mai mare qi atunci practic trebuie emisd

o hot6rdre pentru rcalizareacorecturilor de suprafatd din evidenla Ordinului Prefectului qi C'F'

pentru cd trebuie sd fie aceeaqi suprafalI in amdndou6'

Dl. consilier Budulan Valentin: in ce an s-a emis Ordinul Prefectului?

Dl. inspector asistent vlaiconi Gabriel: oRD.257 DIN 19'l1.1993.

Dl. Consilier Blajovan Ionel: Vedeli spuneli cI eu sunt rau nu mi-a1i pus la dispozilie Ordinul

Prefectului gi nici anexa l.

Dl. Consilier Ciresan Viorel: Cum poli sd spui eu personal l-am sunat pe dl' Vlaiconi Ei mi-a

spus despre ce este vorba.

Se supune la vot punctul 9 de pe ordinea de zi si cu I I voturi ,, pentru" si 2 abtineri (Blajovan

Ionel qi Budulan Valentin) se adopta HCL nr. 12 din 30.01.2020.

In continuare se trece la diverse.

D-na referent principal Biriescu Claudia: AE vrea s6 v6 prezint situalia pldlilor restante la toate

contractele pe care le avem:

Contracte de concesiune tineri cdsdtorili:

- cdldaraq Ioan caius qi c[ld6raq Lavinia Ravela - 1042 lei;



- Toma Cornel Dumitru - 155,74Lei.

Contracte de inchiriere:
- Neagu Ioan gi Sora-Florica- 641,58 lei;

- Borchescu Constantin - 224,34 lei:
- SC Agro Tehno Plus SRL -3.874,18 LEI.

Contracte de concesiune teren:

- Neagu Ioan qi Sora-Floric a - 3667 ,69 lei.

Contracte concesiune Pajiqti:
- Agrigoroaiei lonescu Adrian-Sebastian * 4295,56\ei;
- Budulan Silvia - 4838,67 lei;
- Belcoo Real Estate SRL - 6256,16 LEI;
- Munteanu Vasile -78034,74\ei;
- P.F.A Neagu Ioan - 3618,55 lei.

Dl. primar Carebia Petru: Cei care nu iqi achit[ sd nu vinS dupl adeverinfd pentru APIA sub

nici o form6, eu am spus clar pentru gedinla urm[toare am sd aduc proiectul de hotdrdre cu

rezilierea contractelor celor care nu iqi platesc concesiunea.

Dl. Consilier Stanimirescu Sorin: La Munteanu Vasile e real 78 mii?

Dl. Consilier Blajovan Ionel: A fost o cerere a ddnsului sd se diminueze din teren s-a f6cut

ceva?

Dl. consilier Lelescu Constantin: Practic nu poate s[ facd cerere sA renunle el are un num6r

de animale e vorba de inc6rc6tura de unitate vitd mare la hectar, eu degeaba il las cu 10 ha qi

el are 300 oi. ii diminuez ce?

D-na secretar general Ardelean Mariana: Vreau sd vi comunic c6 existl clatzd in contract in

sensul c6 contractele fin loc de titlu executoriu, fdrd instanfd, se merge pe executare silit6 in

urma rezilierii contractelor, se inainteazd la executorul judec6toresc pentru recuperarea

datoriilor.

Dl. Consilier Boitog Dan: Pii qi n-ai ce sd execuli!

D-na secretar general Ardelean Mariana: Animalele.

D-na referent principal Biriescu Claudia prezintd urmdtoarele cereri:

- Cererea nr. 83/08.01.2020 a d-lui Janko Mihaly domiciliat in Jipari nr.ll2 care doreqte

aprobarea inchirierii spatiului din Jipari nr. 172 unde locuie$te, cererea se tepartizeazit

compartimentului de specialitate.

- Cererea nr.646128.0l.2O2O a d-lui Radulescu Rafael-Daniel domiciliat in Coqteiunr.476

care doreqte participare la licitalia pentru construirea unei case, cererea se tepartizeazd

compartimentului de specialitate.

- Cererea nr.647128.01,2020 a d-nei Aflat Miorila-Maria domiciliatd in Coqteiu nr. 531

care doreqte participare la licitalia pentru construirea unei case, cererea se repartizeazd

compartimentului de specialitate.



Fiind epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, d-na preqedinte Jurjoni Oana Stancuta

declar6 lucr6rile gedinlei ordinare inchise.

Presedinte de qedin{i Secretar general al UAT Coqteiu
Consilier Local Jr. Mariana Ardelean

Jr.Oana Stancuta Jurjoni

Redactat

Ref. sup. Carla Dragsineanlu


